
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 21. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 148
Om kvælstofkvoten og indberetning af plantedække m.v.
Af fødevareministeren (Mette Gjerskov)

Spørgsmål 9
Der er ikke tilstrækkeligt med alternativer til efterafgrøder til, at der i de år,
hvor efterafgrøderne ikke kan etableres pga. for meget nedbør, kan undgås
en nedsættelse af gødskningsnormen. Hvis den enkelte landmand skal have
mulighed for at undgå en nedsættelse af gødskningsnormen i de år, hvor ef-
terafgrøderne ikke kan etableres pga. for meget nedbør, kan ministeren så re-
degøre for, hvorfor f.eks. tidlig såning ikke kan indføres som alternativ til efter-
afgrøder, som erhvervet selv har foreslået gang på gang?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lene Espersen (KF), Erling Bonnesen
(V), René Christensen (DF) og Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgerne på Lene.Espersen@ft.dk, Er-
ling.Bonnesen@ft.dk, Rene.Christensen@ft.dk, Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2012-13
L 148  Spørgsmål 9
Offentligt


